
 
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF-Seniorerna Kvarnen 6 december 2022. 

 Lokal: Livbojen 

 Närvarande: Inger Edling, Pia Flodin, Anders Kinch, Jan Henriksson, Håkan Söderberg och Yvonne 

Werneman. 

Frånvarande: Jan Gunnarsson. 

 

§255. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§256. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§257. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes och undertecknades. 

§258.Rapport från Samrådsgruppen.  

Jan Henriksson rapporterade från senaste mötet i samrådsgruppen. Inger var sjuk och kunde inte 

deltaga.  

§259. Föregående månadsmöte. 

Vi konstaterade att mötet varit mycket trevligt och uppskattat med närmare hundra medlemmar 

som närvarade. 

§260. Jullunch och Svedinos. 

Jullunchen för våra medlemmar 85+ blev mycket trevlig. I år bjöds på julbuffé som var mycket god. 

Skepparstugan i Steninge var fylld av glada och nöjda medlemmar.  

Den 22 november mötte 17 intresserade medlemmar upp på Svedinos i Ugglarp och fick en guidad 

visning. 

§261. Ekonomi. 

Vår kassör Jan Henriksson gav rapport om ekonomin.  

§262. Medlemsregistrering. 

Vår medlemsansvarige, Håkan Söderberg, meddelade att medlemsantalet är i stort sett oförändrat. 

§263. Decembermötet. 

Vårt sista månadsmöte blir den 12 december. Då är det också ”Julstjärnans dag”. Vi kommer att ha 

ett särskilt lotteri för utlottning av tre julstjärnor. Dessutom kommer vi att dela ut amaryllisar till våra 

aktivatörer. 



 
 

 

 

§264. Programmet 2023. 

Pia Flodin och Anders Kinch kommer att träffas för att författa nästa års programblad. Detta kommer 

att läggas ut på vår hemsida. Programmet kommer att distribueras via snigelpost till de som saknar 

mail. 

§265. Förberedelser inför årsmötet. 

Nästa årsmöte blir 13 februari 2023. Vi diskuterade och fördelade olika sysslor, för att få ut alla 

tillbörliga papper i god tid. 

Sekreteraren skriver Årsberättelsen. 

§266. Folkhälsoveckan 2023. 

Folkhälsoveckan kommer att bli den 8-12 maj 2023. Vi diskuterade olika aktiviteter och eventuella 

föredrag, som skulle kunna passa. 

§267. Övriga frågor. 

Inger förhörde sig om möjligheten till E-postadress för föreningen Kvarnen och som kan kopplas till 

t.ex. ordförande. Styrelsen beslöt att avvakta. 

§268. Mötets avslutande. 

Nästa styrelsemöte blir 11 januari 2023. Anders har kaffe. 

Nästa månadsmöte blir 9 januari 2023. Åke Andersson informerar oss om nya trafikregler.    

Mötet avslutades.    

 

 

 

 

 

 

………………………………………………………                                           …………………………………………………….                    

       Ordförande Inger Edling                                                             Sekreterare Yvonne Werneman 


